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ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၇၊ ၂၀၁၈
 
ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၆ ရက္က ျပဳလုပ္သည့္ 

မေကြးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္း 
အေဝး၌ ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ေဒါက္တာေအာင္မိုးညိဳ 
က ၎အဆိုျပဳခဲ့သည့္ ဝန္ႀကီးေလာင္းႏွစ္ဦး 
ကို ျပန္လည္႐ုပ္သိမ္းေၾကာင္း ေပးပို႔သည့္စာ 
ကို လႊတ္ေတာ္က မွတ္တမ္းတင္ခဲ့သည္။

''မေကြးတုိင္းဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္အေနနဲ႔ ျပည္သူ 
မ်ား၏အသံႏွင့္ဆႏၵမ်ားကို နာခံေသာအား 
ျဖင့္ အမည္စာရင္းတင္သြင္းထားမႈကို ျပန္ 
လည္႐ုပ္သိမ္းသြားသည့္အတြက္ မေကြးတုိင္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ မွတ္တမ္းတင္ 
ထားရွိမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေၾကညာပါတယ္""ဟု 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ဦးတာက ဖတ္ၾကားခ့ဲသည္။

တိုင္းဝန္ႀကီးခ်ဳပ္၏ ဆံုးျဖတ္ခ်က္ျဖင့္ 
ယခုကဲ့သို႔ အမည္စာရင္း ျပန္လည္႐ုပ္သိမ္း 

တတိယအႀကိမ္ မေကြးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္းအေ၀းသို႔ တက္ေရာက္လာေသာ လႊတ္ေတာ္ 

ဥကၠ႒ကို ေတြ႕ရစဥ္။ (ဓာတ္ပံု-မိုးေက်ာ္)

အဆိုျပဳဝန္ႀကီးေလာင္းႏွစ္ဦးအမည္စာရင္း   ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ကိုယ္တိုင္   ျပန္လည္႐ုပ္သိမ္း

ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၅၊ ၂၀၁၈

ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႔၏ တာဝန္ေပးအပ္မႈျဖင့္ ဖြဲ႕စည္း 
ေပးခဲ့သည့္ တည္ေဆာက္ေရးလုပ္ငန္းမ်ား အရည္အေသြးစစ္ေဆး 
ေရးအဖြဲ႕(BRCCA) ကို ၿပီးခဲ့သည့္ ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၁ ရက္ေန႔က တိုင္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္၌ ဆႏၵမဲေပးအဆံုးအျဖတ္ခံယူ၍ ရပ္ဆိုင္းလိုက္ 
ျခင္းသည္ တရားမဝင္ေၾကာင္း ယင္းအဖြဲ႕ ဒုတိယဥကၠ႒ ဦးဆန္းျမင့္ 
က ေျပာၾကားသည္။

''စဖြဲ႔ကတည္းက တိုင္းအစိုးရအဖြဲ႕အႀကံေပးဥပေဒပညာရွင္ေတြ ၊ 
တိုင္းေဒသႀကီး ဥပေဒခ်ဳပ္ေတြလည္း ပါဝင္ေဆြးေႏြးၿပီး အတည္ျပဳခဲ့ 
တာပါ။ ႏိုင္ငံေတာ္အတိုင္ပင္ခံ ပုဂၢိဳလ္ဆီတင္ျပၿပီးမွ တာဝန္ေပးထား 
တာျဖစ္လို႔ တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကရပ္ဆိုင္းခြင့္ မရွိဘူး။ ဒီအဖြဲ႕ကို အစိုးရ 
အဖြဲ႕ကသာ ရပ္ဆိုင္းဖို႔ အတည္ျပဳရင္ေတာ့ အဖြဲ႕အေနနဲ႔ နား႐ံုသာရွိပါ 
ေတာ့တယ္""ဟု ၎က ေျပာဆိုသည္။

တိုင္းႏွင့္ျပည္နယ္မ်ားတြင္ တည္ေဆာက္ေရးလုပ္ငန္းမ်ား 
အရည္အေသြးစစ္ေဆးေရးအဖြဲ႕မ်ားဖြဲ႕ရန္ ၂၀၁၇ ခုႏွစ္အတြင္း 
ျပည္သူ႔လႊတ္ေတာ္တြင္ အဆိုေအာင္ခဲ့ေသာ္လည္း လတ္တေလာ 
အေျခခံဥပေဒႏွင့္ မကိုက္ညီသည့္အတြက္ ယင္းအဖြဲ႕မ်ား ဖြဲ႕စည္းေရး 
ႏွင့္ပတ္သက္သည့္ နည္းဥပေဒႏွင့္ဥပေဒမ်ား ထြက္ရွိၿပီးခ်ိန္အထိ 
ရပ္ဆိုင္းရန္  အဆိုတင္သြင္းခဲ့ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ထန္းတပင္ၿမိဳ႕နယ္ 
တိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးခင္ေမာင္ဝင္းက ေျပာ 
ၾကားသည္။

ယင္းအဆိုကို ပဲခူးတုိင္းလႊတ္ေတာ္ နဝမပံုမွန္အစည္းအေဝးတြင္ 
တင္သြင္းခ့ဲၿပီး ေထာက္ခံမဲအမ်ားစုျဖင့္ ဖ်က္သိမ္းခံခ့ဲရသည္။ BRCCA 
ကို ၂၀၁၇ ခုႏွစ္ ဇန္နဝါရီလက အဖြဲ႔ဝင္ ၁၇ ဦးျဖင့္ စတင္ဖြဲ႔စည္းခဲ့ၿပီး 
အဆိုပါအဖြဲ႔မွ ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးအတြင္းရွိ တည္ေဆာက္ေရးလုပ္ 
ငန္းမ်ားကို စစ္ေဆးေဆာင္ရြက္ခဲ့သည္။ 
(ကိးုကား-http://thevoicemyanmar.com)

ပဲခူးတိုင္း ေဆာက္လုပ္ေရးလုပ္ငန္းအဖြဲ႕ရပ္ဆိုင္းမႈ လႊတ္ေတာ္ႏွင့္တိုင္းအစိုးရ သေဘာထားကြဲလြဲ

မႈႏွင့္ပတ္သက္၍ တစ္စုံတစ္ရာ ေျပာၾကား 
လိုျခင္းမရွိေသာ္လည္း မိမိတို႔အေနျဖင့္ 
လႊတ္ေတာ္တြင္ ျပန္လည္ေဆြးေႏြးခြင့္မရရွိ 
ခဲ့ျခင္းအေပၚ စိတ္မေကာင္းျဖစ္မိေၾကာင္း 
အမည္ စာရင္း႐ုပ္သိမ္းခံခဲ့ရသည့္ ဝန္ႀကီး 
ေလာင္းမ်ားက ေျပာသည္။

လစ္လပ္လ်က္ရွိေသာ ဝန္ႀကီးရာထူး 
ႏွစ္ေနရာအတြက္ ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္က အမည္ 
စာရင္းတင္သြင္းခဲ့သည့္အေပၚ မေကြးတုိင္း 
မွ ျပည္သူအခ်ဳိ႕ႏွင့္ ဒီခ်ဳပ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ၁၇ ဦးက ကန္႔ကြက္ခဲ့ၾကသည္။ 
(ကုိးကား- www.7daydaily.com)
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သတင္းဓာတ္ပုံ

သတင္းတို

ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၇၊ ၂၀၁၈

''လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ တာဝန္မွ 
ျပန္လည္႐ုပ္သိမ္းျခင္းဆုိင္ရာဥပေဒ"" ျပ႒ာန္း 
ႏုင္ိေရးမွာ ပိုမိုျပည့္စုံေကာင္းမြန္ေစရန္ အခ်ိန္ 
ယူရဦးမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၇ 
ရက္က က်င္းပသည့္ အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္ 
တြင္ ျပည္ေထာင္စုေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္ 
(UEC) က ေျဖၾကားခဲ့သည္။ အဆုိပါဥပေဒ 
ျပ႒ာန္းေပးရန္ ျပည္ေထာင္စုႀကံ့ခိုင္ေရးႏွင့္
ဖြံ႔ၿဖိဳးေရးပါတီမွ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
ဦးစိုင္းသန္းႏုိင္က လႊတ္ေတာ္တြင္ ေမးခြန္း 
ေမးျမန္းခဲ့သည္။ 

ျပည္သူမ်ားအေနျဖင့္ မိမိတို႔ေရြးခ်ယ္ 
လိုက္သည့္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
သည္ အရည္အခ်င္းမျပည့္ဝျခင္း၊ အက်င့္ 
စာရိတၱပ်က္ယြင္းျခင္း၊ ဥပေဒတစ္ရပ္ရပ္ 
ေဖာက္ဖ်က္ျခင္းရွိလာပါက ကိုယ္စားလွယ္ 
တာဝန္မွ ျပန္လည္႐ုပ္သိမ္းလိုၾကသည္ဟု 
ဦးစုိင္းသန္းႏိုင္က လႊတ္ေတာ္တြင္ ေျပာသည္။

UEC  အဖြဲ႕ဝင္ ဦးေအာင္ျမင့္က ''အဲဒီ 
ဥပေဒမွာ အမ်ဳိးသားျပန္လည္သင့္ျမတ္ေရး 
နဲ႔ ၿငိမ္းခ်မ္းေရးအတြက္ အေႏွာင့္အယွက္ 
ေလးေတြရိွတယ္ဆိုၿပီး လႊတ္ေတာ္မွာ အေခ် 

အတင္ေဆြးေႏြးၿပီးမွ ဆုိင္းငံ့လုိက္ရတယ္ 
ပထမအႀကိမ္။ အဲဒီေတာ့ အခုတစ္ခါ ထပ္ 
တင္ေတာ့ေကာ အခု ဒီအေျခအေနေတြကုိ 
ေက်ာ္လႊားသြားၿပီလား""ဟု လႊတ္ေတာ္အၿပီး 
တြင္ ေမးခြန္းထုတ္သြားခဲ့သည္။

ယင္းဥပေဒျပ႒ာန္းေပးရန္ ျပည္ခုိင္ၿဖိဳး 
ပါတီ၏ႀကိဳးပမ္းမႈသည္ NLD ဦးေဆာင္ 
သည့္ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္းအတြင္း ဒုတိယ 
အႀကိမ္ေျမာက္ျဖစ္သည္။ ၿပီးခဲ့သည့္ႏွစ္ ေဖ 
ေဖာ္ဝါရီလအတြင္းကလည္း အလားတူ 
ေမးခြန္းကို ျပည္ခုိင္ၿဖိဳးကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးေသာင္းေအးက ျပည္သူ႔လႊတ္ေတာ္တြင္ 
ေမးခြန္းထုတ္ခဲ့ဖူးသည္။

အေျခခံဥပေဒပုဒ္မ ၃၉၆(ခ)တြင္ ''သက္ 
ဆုိင္ရာမဲဆႏၵနယ္၏ မူလမဲဆႏၵရွင္မ်ားအနက္ 
အနည္းဆံုး တစ္ရာခိုင္ႏႈန္းတို႔က တာဝန္မွ 
ျပန္လည္႐ုပ္သိမ္းလိုေသာလႊတ္ေတာ္ကိုယ္
စားလွယ္ႏွင့္ပတ္သက္သည့္ တိုင္တန္းခ်က္ 
ကို ျပည္ေထာင္စုေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္
ထံ တင္ျပရမည္""ဟု ျပဌာန္းထားသည္။ ယင္း 
၁ ရာခိုုင္ႏႈန္းကိစၥမွာလည္း ျပႆနာရိွေၾကာင္း 
NLD ပါတီမွ အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္ကုိယ္ 
စားလွယ္ ဦးေအာင္ၾကည္ညႊန္႔က ေျပာသည္။
(ကုိးကား- မဇၩိမ၊ ဧရာဝတီ)

မတ္ ၄၊ ၂၀၁၈
 

မတ္လ ၈ ရက္တြင္က်ေရာက္ေသာ အျပည္ျပည္ ဆိုင္ရာအမ်ဳိးသမီးမ်ားေန႔ အထိမ္းအမွတ္ 
အျဖစ္ အမ်ဳိးသမီးသုံးဦးအား စစ္ကုိင္းတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကဂုဏ္ျပဳမည္ဟု သိရသည္။ 
စစ္ကုိင္းတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကႀကီးမွဴးၿပီး WCDI (Woman Can Do It) ေမ့စြမ္းရည္ 
အဖြဲ႕တို႔ ပံ့ပုိးကူညီမႈျဖင့္ အျပည္ျပည္ဆုိင္ရာအမ်ဳိးသမီးမ်ားေန႔အခမ္းအနားကုိ ''အမ်ဳိးသမီး 
က႑ျမင့္မားေရး အားလုံး၀ုိင္း ၀န္းအားေပး""ေခါင္းစဥ္ျဖင့္ မတ္ လ ၉ ရက္၌ စစ္ကုိင္းတိုင္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ Banquet Hall တြင္ က်င္းပမည္ျဖစ္သည္။

ဟုမၼလင္းၿမိဳ႕နယ္မွ ေဒၚ သိန္းရီသည္ ဟုမၼလင္းၿမိဳ႕နယ္အ တြင္း မီးေလာင္မႈျဖစ္စဥ္တစ္ခုကို 
အမ်ဳ းိသမီးမ်ားကုိ သက္စြန္႔ကယ္ဆယ္မႈမ်ား ေဆာင္ရြက္ခ့ဲျခင္း၊ ၀န္းသိုၿမိ ႕ဳနယ္မွ သူနာျပဳဆရာမ 
ႀကီးေဒၚလွလွျမင့္သည္ ၀န္းသုိၿမိဳ႕၌ ေရႀကီးနစ္ျမဳပ္မႈျဖစ္စဥ္တြင္  ကုိယ္၀န္ေဆာင္အမ်ဳိးသမီး 
တစ္ဦးအား အုန္းပင္ေပၚ ၌ မီးဖြားေပးျခင္း၊ ႐ုပ္ရွင္ႏွင့္ဗီဒီယုိသ႐ုပ္ေဆာင္ နာဂတိုင္းရင္းသူ 
မာရီကိုးလ္သည္ နာဂေဒသဖြ႕ံၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ခ့ဲျခင္းတုိ႔ေၾကာင့္ ဂုဏ္ျပဳျခင္းျဖစ္ 
ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္႐ုံး ဦးစီးအရာရွိ ဦးထက္ဦးေမာင္က ေျပာသည္။ 
(ကုိးကား- http://www.7daydaily.com)

အမ်ဳိးသမီးသုံးဦးအား  စစ္ကုိင္းလႊတ္ေတာ္  ဂုဏ္ျပဳမည္

  ေျမာက္ဦးျဖစ္စဥ္ႏွင့္ ပတ္သက္၍ 
ရခိုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က ဖြဲ႕စည္းထား 
ေသာ စံုစမ္းစစ္ေဆးေရးအဖြဲ႔ကို စံုစမ္းေလ့ 
လာေရးအဖြဲ႕ဟု မတ္လ ၆ ရက္တြင္ က်င္းပ 
မည့္ ရခိုင္ျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္အစည္း 
အေဝးတြင္ အတည္ျပဳေျပာင္းလဲမည္ဟု 
သိရသည္။ လႊတ္ေတာ္၏ အခန္းက႑မွာ 
စစ္ေဆးေရးလုပ္ရမည့္ တာဝန္မရွိေၾကာင္း၊ 
စံုစမ္းေလ့လာေရးလုပ္ရမည္ဟုသာ သတ္ 
မွတ္ထားသည့္အတြက္ အမည္ေျပာင္းလဲရ 
ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း၊  အမည္ေျပာင္းေသာ္လည္း 
လုပ္ေဆာင္ရမည္မွာ မူလအတိုင္းသာျဖစ္ 
ေၾကာင္း ယင္းအဖဲြ႕ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ဝင္းက 
ေျပာသည္။ 
(ကိးုကား-http://thevoicemyanmar.com)

 

   ဒုတိယအႀကိမ္ စစ္ကုိင္းတုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ ဥပေဒျပဳေရးဆိုင္ရာေကာ္မတီ 
သည္ ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၆ ၂၇၊၂၈ ရက္ေန႔မ်ား 
တြင္ စစ္ကုိင္းခ႐ုိင္၊ မုံရြာခ႐ုိင္၊ ေရႊဘိုခ႐ိုင္ 
မ်ားအတြင္းရွိ ၿမိဳ႕နယ္စည္ပင္သာယာေရး 
ေကာ္မတီ၀င္မ်ားႏွင့္ အသီးသီးေတြ႕ဆုံကာ 
စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီးစည္ပင္သာယာေရး
ဥပေဒ(မူၾကမ္း)ႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး လုပ္ငန္း 
ညိႇႏိႈင္းအစည္းအေ၀း ျပဳလုပ္ခဲ့သည္။  
ကုိးကား- Sagaing Region Hluttaw Facebook 

‘လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္တာဝန္မွ  ျပန္လည္႐ုပ္သိမ္းျခင္းဆိုင္ရာ 

ဥပေဒ’အတြက္  အခ်ိန္ယူရဦးမည္ဟု  UEC   ေျဖ

ရခိုင္ျပည္နယ္၊ စစ္ေတြၿမိဳ႕ရွိ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
အေဆာက္အအုံသစ္ကို မတ္လ ၃ ရက္ေန႔ နံနက္ 
၉ နာရီက ဖြင့္လွစ္ခဲ့စဥ္။

(ကုိးကား- Development Media Group)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၀

သတင္းတို

မတ္ ၅ ၊ ၂၀၁၈
 
ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ေတာ္ စည္ပင္သာယာေရး 

ဥပေဒၾကမ္းကို ျပင္ဆင္ျဖည့္စြက္ရမည့္ 
အခ်က္မ်ားစြာပါ၀င္ေန၍ ေလ့လာညႇိႏႈိင္းမႈ 
ျပဳလုပ္ရမည့္အခ်ိန္ အလုံအေလာက္ရရွိရန္ 
လုိသည္ဟု ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္အခ်ဳိ႕က ဆုိသည္။

ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ေတာ္ စည္ပင္သာယာေရး 
ဥပေဒၾကမ္းကုိ ၿမိ ႕ဳေတာ္၀န္ဦးေမာင္ေမာင္စုိး 
က ေဖေဖာ္၀ါရီ ၂ ရက္တြင္ လႊတ္ေတာ္သို႔ 
တင္သြင္းခဲ့သည္။ အဆုိပါ ဥပေဒၾကမ္းတြင္ 
ပုဒ္မေပါင္း ၄၀၀ နီးပါးပါဝင္ၿပီး ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ 
ဖံြ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး အေရး 
ပါ၍ ေလ့လာခ်ိန္ပိုမိုရရွိရန္ လုိအပ္သည္ဟု 
ဥပေဒၾကမ္းေကာ္မတီအဖဲြ႕၀င္ တုိင္းလႊတ္ 
ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ ဦးေသာ္တာေအာင္က 
ေျပာသည္။

ယင္းဥပေဒၾကမ္းအား လႊတ္ေတာ္သို႔ 
တင္သြင္းခဲ့သည့္အခ်ိန္ တစ္လေက်ာ္တြင္ 
လႊတ္ေတာ္၏အဆုံးအျဖတ္ ရယူမည္ဆုိပါ 

က  အားနည္းခ်က္မ်ားစြာပါေသာ ဥပေဒ 
သာ ထြက္ရိွလာႏိုင္သည္ဟု တိုင္းလႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚ ၾကည္ျပာကဆုိသည္။

သို႔ေသာ္ လက္ရွိတြင္ ဥပေဒၾကမ္းပါ 
အခ်က္မ်ားကို ျပင္ဆင္ျဖည့္စြက္ရန္ အႀကံ 
ျပဳခ်က္မ်ား စတင္စုစည္းေနၿပီျဖစ္သျဖင့္ 
မၾကာမီ လႊတ္ေတာ္သို႔တင္ျပ၍ ေဆြးေႏြး 
အတည္ျပဳခ်က္ရယူမည့္အဆင့္သို႔ ေရာက္ရွိ 
ေတာ့မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ဥပေဒၾကမ္းေကာ္မတီ 

အဖဲြ႕၀င္အခ်ဳိ႕က ဆုိသည္။ 
ယင္းဥပေဒၾကမ္းတြင္ နည္းဥပေဒမ်ား 

ေရာေထြးထည့္သြင္းထားျခင္း၊ အခ်က္ 
အလက္မ်ား ေဖာင္းပြေနျခင္း၊ ျပည္ေထာင္စု 
ဥပေဒကို ေက်ာ္လြန္ေနသည့္အခ်က္မ်ား 
ပါ၀င္ေနျခင္း စသည္တို႔ကို လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္အခ်ဳိ႕ႏွင့္ အရပ္ဘက္အဖြဲ႕အစည္း 
အခ်ဳိ႕က ေထာက္ျပထားသည္။
(ကုိးကား- www.7daydaily.com)

မတ္ ၂ ၊ ၂၀၁၈

တနသၤာရီတုိင္းေဒသႀကီးအတြင္း အေကာင္အထည္ေဖာ္မည့္ စီမံကိန္းအခ်ဳိ႕ကို တုိင္း 
လႊတ္ေတာ္သို႔တင္ရန္ လို/မလိုႏွင့္စပ္လ်ဥ္း၍ ဖြဲ႕စည္းပုံအေျခခံဥပေဒခုံ႐ုံးသို႔ တင္သြင္းေမး 
ျမန္းမည့္ကိစၥအား ဆုိင္းငံ့ကာ အေျခအေနေစာင့္ၾကည့္ေနေၾကာင္း တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ ဦးခင္ေမာင္ေအးက ေျပာသည္။

ပုဂၢလိက ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမည့္စီမံကိန္းမ်ားကို လႊတ္ေတာ္သို႔တင္ရန္ မလိုအပ္ေၾကာင္း တုိင္း
စီမံကိန္းႏွင့္ဘ႑ာေရး၀န္ႀကီး ဦးၿဖိဳး၀င္းထြန္းကေျပာဆိုခဲ့ရာ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က ယင္း 
ကိစၥအား ဥပေဒခုံ႐ုံးသို႔ တင္သြင္းေမးျမန္းမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေျပာဆုိခဲ့ၿပီး လက္ရွိတြင္ ဆုိင္းငံ့ 
ထားျခင္းျဖစ္သည္။ 

''ခုံ႐ုံးတင္မယ့္ကိစၥက ကိုယ့္ပါတီထဲက အခ်င္းခ်င္းျဖစ္ေနတဲ့အခါက်ေတာ့ အခုမတင္ 
ေသးဘူး။ (NLD)ပါတီက ကိုယ့္ပါတီအခ်င္းအခ်င္းပဲ အစုိးရျဖစ္ေနတယ္။ ကိုယ့္ပါတီကပဲ 
လႊတ္ေတာ္ျဖစ္ေနတဲ့အခါမွာ လႊတ္ေတာ္က သတိေပးထားတာေလာက္ပဲ""ဟု ဦးခင္ေမာင္ 
ေအးက ေျပာသည္။ 

''တျဖည္းျဖည္းနဲ႔ သေဘာေပါက္သြားလိမ့္မယ္လို႔ အခ်ိန္တစ္ခုေပးထားတာ။ ဒါေပမယ့္ ဒါ 
ကို မွန္တယ္လို႔ ကိုင္စြဲထားရင္ေတာ့ ခုံ႐ုံးရဲ႕ဆုံးျဖတ္ခ်က္ကို ယူရမလိုျဖစ္ေနတယ္။ တင္းခံေန 
မယ္ဆုိရင္ေတာ့ လုပ္ရလိမ့္မယ္။ ဒါကို လက္ခံလုိက္မယ္ဆုိရင္ ေနာက္ေနာင္ ဒီမိုကေရစီ 
လမ္းေၾကာင္း လြဲသြားလိမ့္မယ္""ဟု တုိင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ဦးခင္ေမာင္ေအးက ေျပာသည္။ 
(ကိုကား-တနသၤာရီအပတ္စဥ္)

  တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္ 
အဆင့္ေမးရမည့္ ေမးခြန္းမ်ားကို ျပည္ 
ေထာင္စု လႊတ္ေတာ္၌ ေမးျမန္းေျဖ 
ၾကားမႈကို ေလ့လာဆန္းစစ္ထားသည့္ 
အစီရင္ခံစာတစ္ေစာင္ မတ္လအတြင္း 
ထုတ္ျပန္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ပြင့္လင္း 
ျမန္မာ့ေရွ႕ေဆာင္(OMI) အမႈေဆာင္ 
ဒါ႐ိုက္တာ ဦးေအးေက်ာ္က ေျပာ 
သည္။ ယင္းအစီရင္ခံစာတြင္ တိုင္း 
ေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္အဆင့္တြင္သာ 
ေမး ျမန္းရမည့္ေမးခြန္းမ်ားကို ျပည္ 
ေထာင္စုလႊတ္ေတာ္အဆင့္၌ ေမးျမန္း 
သည္ကို သက္ဆိုင္ရာအစိုးရအဖြဲ႕က 
မည္သို႔ေျဖၾကားသည္ကို ေလ့လာ 
ဆန္းစစ္ထားေၾကာင္း ၎ကေျပာ 
သည္။ 
(ကုိးကား- www.7daydaily.com)
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